
 
 
Protokoll nr: 10, 2024. 
Styrelsemöte Hjo Brukshundklubb 2024-11-27, kl. 18.30. 
  

Närvarande:   

Stig Bergman Annika Hansson Elin Karjalainen 

Marica Karlsson Christina Laage adj. kassör Revisor 
Anders Brissman 

Inbjuden från distriktet  
Annelie Karlsson Karjalainen 

Ej närvarande 
Josefine Tolf 

 

   

 
§1 Mötets öppnande                         
                          Mötet öppnades kl.18.36 
 
§ 2 Val av justerare 
                          Mötet beslutar att utse Stig Bergman till justerare. 
 
§ 3                     Fastställande av dagordning  
                          Dagordningen fastställdes. 
                 
§ 4 Godkännande av föregående protokoll 
                          Mötet beslutar att godkänna Förgående mötesprotokoll från styrelsemötet  
                          den 30/10–24. 
 
§ 5                   Uppdragslista (se bilaga) 
                        Uppdrag utförda nedan. 
                        - Jämföra fasträntekonton. 
                        - Skriva avtal med Karin G för våren 2025. 
                        - Bjuda in till årsmöte för avtackning. 
                       
§ 6                    Inkommen och utgående post (se bilaga) 
                          
                 
§ 7                    Beslut per capsulam 

                       Inga beslut tagna. 
 
§ 8                     AU-Beslut 
                          Inga beslut tagna. 
 
 



§ 9                   Rapporter med diskussioner 
 

a) Ordförande 
Sammankallande i fastighetskommittén samt i valberedningen har lämnat sina 
uppdrag.  
Styrelsen diskuterar att tacka av sammankallande i nämnda ovan på årsmötet. 
 

b) Kassör/Ekonomi 
Adj. Kassör går igenom balans- och resultatrapport samt månadsresultat. 
 

c) Tävling 
lydnadstävlingen är öppnad nu på SBK tävling. 
 

d) Tjänstehund 
Inget att rapportera. 
 

e) Agility 
Kommittén har burit in hinder för vinterförvaring. 
Diskussion om att sälja den platta tunneln eftersom den inte ingår längre 
och tar plats i boden. 
 

f) RUK/Utställning 
Söker sponsorer och avtalen med domarna ordnas. 
Kommittémöte är planerat efter årsskiftet.  
 

g) Fastighet 
Väntar på rörmokare att koppla in vattnet till diskmaskinen. 
Renoveringen i köket börjar bli klart och kommittén har börjat rensa  
boden. 
 

h) Hemsidan 
Webmastern har justerat på hemsidan för att det ska bli tydligare. 
Kurser finns ute på hemsidan. 
 

i) Studiefrämjandet/utbildning  
Rutinerna fungerar bättre och kursplanerna ligger bra i tid. 
Studiefrämjandet kommer på medlemsmötet 30/11. 
 

j) Ungdomskommittén 
Träffarna har haft ett litet uppehåll men börjar igen 8/12. 
 

k) Aktivitetskommittén  
Inget att rapportera. 
 

l) Kök/inköp 
Inköp inför medlemsmötet och planerar en storhandling efter årsskiftet för att 
fylla upp i frysen.  
 
 
 
 
 



m) Styrelsen 
Dags att samla alla kommittéerna för att skriva verksamhetsberättelser och bjuda 
på smörgåstårta. 
Datumet mötet kom fram till är 9/12 och sekreteraren kallar till möte. 
Allt är ordnat inför medlemsmötet och gåva till föreläsaren ska köpas in. 
 
 
 
 

§10                   Beslut 
                             
                         a) Adj. Kassör ska köpa in gåvor till avgående på årsmötet. 
 
                              Mötet beslutar att bordlägga beslutet tills nästa möte.  
 
 
                         b) Styrelsen ska ha en träff 14/12 och vill bjuda in Annelie Karlsson Karjalainen  
                              för att hålla i föreningsteknik.  
 
                             Mötet beslutar att Annika Hansson skickar inbjudan till Annelie Karlsson Karjalainen. 
 
 
                         c) Mötet diskuterar att det är bättre att sätta in renoveringspengarna på ett  
                              sparkonto. 
 
                             Mötet beslutar att sätta in renoveringspengarna på sparkonto. 
                        
 
                          d) Det har kommit ett önskemål om att köpa in en ny projektor till klubben. 
 
                               Mötet beslutar att bordlägga beslutet till 2025. 
 
 
                          e) Mötet diskuterar vart gränsen går att provträna eller att man utnyttjar klubben 
                               utan att betala. 
 
                              Mötet beslutar att prata med personerna som utnyttjar klubben ofta men  
                              inte betalar medlemskap. 
 
 
                          f) Önskemål från fastighetskommittén att köpa in färg och måla panelerna inne på  
                              kontoret i samma färg som resterande av stugan. 
                            
                             Mötet beslutar att Fastighetskommittén får köpa färg och måla om inne på kontoret. 
 
 
                         g) Mötet diskuterar vem som kommer att få ansvaret att förvara bankkortet. 
 
                              Mötet beslutar att Annika Hansson förvarar bankkortet men Christina Laages 
                              namn står på kortet. 
 
 



                         h) Mötet diskuterar förvaring av OKQ8-kortet. 
                        
                              Mötet beslutar att kortet förvaras på ett säkert ställe. 
 
 
 
                          i) Det har kommit ett önskemål om att köpa in rätt rallylydnadsskyltar till klubben,  
                           då klubbens skyltar inte gäller längre. 
 
                           Mötet beslutar att Marica Karlsson lämnar ett kostnadsförslag på nya skyltar. 
 
 
 
                          j) Det har kommit ett önskemål om att köpa in regelböcker till specialsök. 
                       
                         Mötet beslutar att bordlägga beslutet till 2025. 
 
 
 
                         K) Det är dags för årsmöte och styrelsen diskuterar vilket datum årsmötet skall hållas. 
 
                          Mötet beslutar att den 22/2-25 kl.14.00 ska klubben ha årsmöte. 
 
 
 
                         l) Mötet vill köpa in gåva till domaren Pelle Karlsson som kommer att föreläsa på  
                            årsmötet. 
 
                           Mötet beslutar att adj. Kassör köper in gåva till Pelle Karlsson för 300 kr. 
 
 
 
                        m) Diskuterar datum för budgetmöte. 
 
                          Mötet beslutar att den 18/12 i samband med styrelsemötet.  
 
 
                        n) Styrelsen vill lämna in ett gemensamt förslag och sekreteraren tar emot förslag  
                             av alla i styrelsen samt sätter ihop ett förslag av allas önskemål. 
                             Styrelsen tar sedan ett beslut per capsulam om förslaget kan skickas till  
                             valberedningen. 
 
                             Mötet beslutar att alla styrelsemedlemmar skickar in sina förslag till sekreteraren  
                              som sätter ihop ett gemensamt förslag av allas önskemål som sedan alla i styrelsen 
                              ska godkänna. 
                              
                      
                     
 
 
 
 



§11                  Distriktsfrågor 
                         Medlemsmöte i Tidaholm 21/11 kl.19.00 
                         Elin K. och Marica K. deltog. 
                         På mötet diskuterades bland annat medlemsavgifterna i SBK kommer 
                         att höjas nästa år. 
                         Valberedningen i distriktet önskar att få in förslag. 
                          
§ 12 Övriga frågor 
                          Torsdagsträffarna har ett uppehåll för planering. 
                          Förslag diskuterades att ha teman för att locka medlemmar till träffarna. 
                                                  
§ 13                   Nästa möte 
                           Medlemsmöte 30/11 kl. 14.00 
                           Styrelsemöte och budgetmöte 18/12 kl. 18.30 
 
§14 Mötets avslutades  
 Vice ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet kl.21.26 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
_________________________ 
Sekreterare: 
Elin Karjalainen 
 
 
 
_________________________ __________________________ 
Vice ordförande:  Justerare: 
Annika Hansson  Stig Bergman 

 


